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П Р О Т О К О Л 

 

№ 292 
 

София, 23.10.2024 година 

 

Днес, 23.10.2024 г. от 10:00 ч. се проведе открито заседание на Комисията за 

енергийно и водно регулиране (КЕВР, Комисията) в пълен състав, ръководено от 

председателя доц. д-р Иван Н. Иванов. 

 

На заседанието присъстваха членовете на Комисията Александър Йорданов, Благой 

Голубарев, Димитър Кочков, Пенка Трендафилова и Ивайло Касчиев - за главен секретар 

(без право на глас) (съгласно Заповед № 1159 от 14.10.2024 г.). 

 

На заседанието присъстваха Пл. Младеновски – директор на дирекция 

„Електроенергетика и топлоенергетика“, Бл. Балабанов – началник на отдел „Контрол и 

решаване на спорове в  електроенергетиката и топлоенергетиката“ и експерти на КЕВР. 

Заседанието беше излъчено в реално време чрез интернет страницата на Комисията.  

 

Председателят доц. д-р Иван Н. Иванов откри заседанието и констатира, че не са 

налице правни пречки за провеждането му. 

 

Комисията за енергийно и водно регулиране е поканила като страна по преписката 

лицата, представляващи „Топлофикация – Разград“ АД, за присъствено или виртуално 

участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype.  

  

„Топлофикация – Разград“ АД е уведомено за провеждане на заседанието с писмо 

на КЕВР с изх. № Е-14-16-11/17.10.2024 г.  

Заявил участие в откритото заседание чрез програмата за съобщения Skype е: 

 г-н Михаил Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД. 

На откритото заседание беше разгледан доклад с вх. № Е-Дк-1112 от 08.10.2024 г. 

относно заявление с вх. № Е-14-16-11 от 23.08.2023 г. на „Топлофикация – Разград“ АД за 

одобряване на „Общи условия за продажба на топлинна енергия за битови нужди от 

„Топлофикация – Разград“ АД на потребители на територията на град Разград“ и на 

„Правила за работа с потребителите на енергийни услуги, предоставени от „Топлофикация 

– Разград“ АД“. 

Докладът, изготвен от работна група в състав: Пламен Младеновски, Елена 

Маринова, Благовест Балабанов, Ивайло Александров, Сава Цеков, Йовка Велчева, 

Надежда Иванова, Ненко Ненков, е приет с решение на КЕВР на закрито заседание по т. 2 

от Протокол № 289 от 17.10.2024 г. и публикуван на интернет страницата на Комисията. 
 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

От страна на дружеството заявител „Топлофикация – Разград“ АД сме информирани, 

че по канала за комуникация Skype становище на дружеството по изготвения доклад ще 

представи г-н Михаил Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД. 
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Моля връзка с г-н Ковачев. 

 

Служител от КЕВР потърси г-н Михаил Ковачев, изпълнителен директор на 

„Топлофикация – Разград“ АД, за видео разговор чрез програмата за съобщения Skype.  

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Здравейте, г-н Ковачев. Чувате ли ме? 

 

М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Да, здравейте, чувам Ви. Вие чувате ли ме? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Да, и аз Ви чувам, както и моите колеги Ви чуват. И така, Вие знаете процедурата. 

Очакваме становището на „Топлофикация – Разград“ АД, което Вие ще изразите в 

днешното заседание. Слушаме Ви. 

 

М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на работната група, запознахме се с 

доклада, който е изготвен от работната група. Първоначалният ни поглед… Прочетохме го, 

започнахме задълбочена работа. Предвид големия обем, това е много важен документ за 

дружеството, аз имам една молба към Вас. Искаме да удължим срока за представяне на 

становището пред Комисията. Пак казвам, за три работни дни, които са след като излезе 

решението, въпреки че и събота, и неделя работихме, не сме в състояние да дадем доклад-

становище, което да обхваща всички теми. Така че молбата, отново повтарям, е да ни бъде 

удължен срокът за предоставяне на становище. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Ковачев. Искам все пак да поясня, че Вашето участие днес, след 

тези три дни, за които Вие говорите, съвсем не означава, че Вие не можете да ни представите 

становището в предвидения по Правилата 14-дневен срок. Тоест от днес нататък Вие имате 

14 дни на разположение, в които да представите Вашето становище. Мисля, че две седмици 

са един напълно разумен срок. Нали? 

 

М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Да, аз се съгласявам с Вас, но предвид това, че Общите условия, които сме внесли, 

са приети от колективния орган за управление, от Съвета на директорите, аз също трябва да 

ги запозная с нещата. Аз ще се опитам, разбира се, в този 14-дневен срок да се вместя и да 

си свикам моя Съвет на директорите, но ако има възможност срокът да е малко по-дълъг от 

14 дни, ще съм Ви благодарен. Ако няма, ще се вместим в 14-дневния срок. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Г-н Ковачев, ние същия срок даваме на всички топлофикации за същите документи, 

които Комисията утвърждава с решение. Ще Ви бъда благодарен, ако действително се 

съобразите с този срок. Разбира се, ако го просрочите с ден или два, това не означава, че 

ние няма да приемем Вашето становище, но моля Ви се, направете възможното да се 

вместите в този срок. Официално Комисията не може да Ви даде по-дълъг срок, защото това 

е предвидено само в случаи на форсмажор. Обстоятелства, които както при Вас, така и при 

други топлофикации, не са налице. Ако ние се позовем на Вашата молба и увеличим този 

срок, това ще създаде прецедент, от който ще искат да се възползват всички следващи 

дружества, имам предвид топлофикации. В крайна сметка, това е срокът, който нормативно 

е определен. Аз Ви казах. Ще Ви бъда благодарен, ако се вместите в 14-дневния срок. Ако 

с един или два дни просрочите, няма, както се казва, да Ви „обесим“. Просто не можем 

официално да Ви разрешим това с наше решение. Мисля, че ме разбрахте напълно. 
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М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Да, много добре Ви разбирам и съм съгласен с Вас. Ще направим необходимото 

наистина да не го просрочим този 14-дневен срок. Пак казвам, има неща, които сигурно ще 

ни притеснят във времето, но ще направим необходимото наистина да го спазим и да не 

създаваме такива прецеденти. Само искам да Ви попитам: Да поискаме ли официално да ни 

бъде удължен срокът с 14 дни или на самото заседание е достатъчно това, което казахте? 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Аз мисля, че е достатъчно това, което казвам. Не искайте от нас официално такова 

становище, защото тогава трябва официално да бъде отказано. Казах Ви какво може да се 

позволи – ден или два да просрочите, но когато се позовавате на колективното ръководство, 

мисля, че казахте Съвета на директорите, те самите трябва да се съобразят с това, че се касае 

за важен за „Топлофикация – Разград“ АД документ и да се отзоват и да го разгледат в 

двуседмичен срок. Две седмици са един срок, който е общовалиден.  

 

М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Съгласен съм с Вас. Ще се постараем и сигурно няма да допуснем да създадем 

прецедент. Тъй че ще се възползваме от тези 14 дни. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви предварително за разбирането и наистина ще се радваме, ако този срок 

бъде спазен. 

 

М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Ще бъде пазен. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря. Сега се обръщам към работната група. Има ли нови факти, данни и 

обстоятелства, които налагат да ги отразим в оставащата част от процедурата? Г-н 

Младеновски, заповядайте. 

 

Пл. Младеновски – директор на дирекция „Електроенергетика и 

топлоенергетика“: 

Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на Комисията. Както представителят 

на „Топлофикация – Разград“ АД отбеляза, че за три нищо не се е променило. Нямаше 

коментари по същество, така че ние няма, какво да коментираме по изказването. След като 

получим официалното становище, тогава ще бъде прегледано и ако има нещо основателно, 

ще бъде отразено във финалното решение. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря Ви, г-н Младеновски. Не виждам желание за изказване или въпроси към 

Вас, г-н Ковачев, от членовете на Комисията. В такъв случай, преди да закрия заседанието, 

първо, потвърждавам срока за представяне на становища 14 дни. Второ, насрочвам 

закритото заседание на 28.11.2024 г., т.е. след представяне на становище. Г-н Ковачев, по 

време на изготвяне на становището, ако имате въпроси, не се колебайте да бъдете в 

комуникация с представителите на работната група. Те са готови да отговорят на всички 

Ваши въпроси. 

 

М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Благодаря за което. 

 

Доц. д-р Ив. Н. Иванов: 

Благодаря за разбирането и от името на Комисията Ви пожелавам успешен ден, а 

ние, колеги, завършваме това първо за деня заседание. 
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М. Ковачев - изпълнителен директор на „Топлофикация – Разград“ АД: 

Успешен ден и на Вас. 

 

 

Комисията прецени, че обстоятелствата по образуваното производство са изяснени 

пълно и всестранно, и на основание чл. 47, ал. 1 от Правилника за дейността на КЕВР и на 

нейната администрация 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Определя на „Топлофикация – Разград“ АД срок за представяне на становищe 14 

дни;  

2. Насрочва закрито заседание на 28.11.2024 г. за приемане на решение относно 

заявление с вх. № Е-14-16-11 от 23.08.2023 г. на „Топлофикация – Разград“ АД за 

одобряване на „Общи условия за продажба на топлинна енергия за битови нужди от 

„Топлофикация – Разград“ АД на потребители на територията на град Разград“ и на 

„Правила за работа с потребителите на енергийни услуги, предоставени от „Топлофикация 

– Разград“ АД“. 

 

 

Приложение: 

1. Уведомително писмо на КЕВР с изх. № Е-14-16-11/17.10.2024 г. до 

„Топлофикация – Разград“ АД. 

 

 

 

ЧЛЕНОВЕ НА КЕВР:    ПРЕДСЕДАТЕЛ:  

 

       

.................................................                  ДОЦ. Д-Р ИВАН Н. ИВАНОВ 

А. Йорданов 

 

................................................. 

Б. Голубарев 

       

.................................................    ЗА ГЛАВЕН СЕКРЕТАР: 

 Д. Кочков        

 

.................................................      ИВАЙЛО КАСЧИЕВ 

П. Трендафилова          (съгласно Заповед № 1159 от 14.10.2024 г.) 

 

 

 

 
Протоколирал: 

 

А. Фикова - главен експерт 


